
Ni počitka za ustvarjalnost
Petnajst obrtnikov iz naše občine se je predsta-

vilo v organizaciji obrtnega združenja na letoš-
njera 19. obrtnem sejmu v Celju od 12. do 21.
septembra. Zanimivo je, da so se nekateri med
njimi letos prvič napotili v Celje, kljub temu da
imajo obrt celo že dvajset let. Nekatere viške
obrtnike smo povprašali, zakaj so se odločili za
sodelovanje in kaj so tam predstavili?

Rok Kalan, Strekljeva 9: »Na celjskem sejmu
sem sodeloval prvič. Med štirimi izdelki, ki sem
jih prispeval, bi izpostavil primež za servisiranje
smuči in prtljažni kovček za TOMOS avtomatik.
S primežem je mogofie montirati in popravljati
alpske, tekaške in skakalne smuči in je nadomestil
uvoz iz švicarske tovarne TOKO. V prodajalnah
Slovenijašport in Ferromoto stane okrog 7.500
dinarjev. Prtljažni kovček je tudi novost pri nas.
Narejen je iz poliestrske smole, tehta okrog 1,5
kilograma in ima prostornino okrog 17 litrov.
Montirati ga je mogoče na že omenjeni motor, pa
tudi na druge. V Atucommercu ga bo mogoče
kupiti za 26.000 dinarjev.«

Jemej Jeraša, Rožna dolina 11/26 a: Raztnere
pri nas so se tako spremenile, da moramo iskati
obrtniki naročnike tudi na sejmih. Iz naše delavni-
ce smo predstavili na celjskem sejmu značke,
medalje, plakete, obeske in značke z etuiji. Po-
sebnost razstavljenih predmetov je v tem, da je pri
njihovi izdelavi uporabljena nova tehnologija bru-
šenja z diamantnim strojem. Ta da izjemno kvali-
tetne izdelke. Tako izdelanih značk še nisem videl
pri nas, videl pa sem plakete, a menim, da so naše
trenutno še precej bolje obdelane. Povedati mo-
ram tudi to, da se da po omenjenem postopku
izredno dopadljivo narediti sodobno oblikovane
zaščitne znake podjetij in ustanov.«

Boris Diijec, Viška 7: »Med lanskim in letoš-
njim sejmom smo v naši delavnici dosegli predv-
sem boljšo obdelavo vseh polizdelkov, ki jih dela-
mo za Rade Končar TOZD Labin, IGO, Kovino-
stroj, Titan in druge. Pri brušenju in poliranju
uporabljamo sodobna stroja, ki omogočata lažje
delo in neoporečno obdelavo nerjaveče in dekapi-
rane pločevine. V tem letu smo uvedli v proizvod-
njo dva polizdelka in sicer cedilo za paradižnik za
mesoreznico Labin in pekač 1/1 Gastro. Slednjega
je z velikostjo 530x325 mm mogoče uporabljati v
vseh štedilnikih po Evropi, ki imajo tako veliko
pečico. Take pekače smo doslej uvažali. Uporab-
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ljajo pa se za peko peciva, mesa in pripravo
prilog.«

Franc Furian, Dolenjska 451: »Že dobrih dvaj-
set let izdelujemo štedilnike. Letos smo jih prvič
predstavili na celjskem sejmu. Ker smo imeli pre-
cej sitnosti pri oskrbovanju z rezervnimi deli za
plinske in kombinirane štedilnike. smo se odločili,
da odslej izdelujemo le štedilnike na trdo gorivo
in sicer v treh različicah: s pečico, s pečico in 30
litrskim grelnikom vode ter s pečico in pečjo za
centralno ogrevanje. V naši delavnici naredimo
kovinske dele, usposobljen pečar pa opravi pečar-
ska dela. Štedilnike kupujejo predvsem za hiše in
počitniške hišice, saj n. pr. štedilnik s centralno
pečjo omogoči tudi za polovico manjšo porabo
kuriva, ker omogoča kuhanje in pečenje na štedil-
niku in še oskrbuje etažno centralno napeljavo s
toplo vodo.«

Primož Tavčar, Notranje Gorice 232: »Na celj-
skem sejmu sem predstavil popolno novost pri nas
in sicer Centralni sesalni sistem in Vtičnico za
centralni sesalnik. To je mogoče montirati v nove
stanovanjske hiše, bolnišnice, hotele in druge ob-
jekte, namestiti pa ga je mogoče tudi pri adaptaci-
jah stanovanj ali zgradb. Deluje tako, da imamo v
enem prostaom sesalnik, iz katerega so napeljani
sesalni vodi, ki se zaključijo z vtičnicami. Za
sesanje prostorov tako rabimo le cev s priključki.
S centralnim sesalnim sistemom dosežemo števil-
ne prednosti, med drugim, da ni potrebno prena-
šati sesalca, v stanovanju ni več drobnega prahu,
ki ga spušča sesalnik, ni več hmpa med sesa-
njem.« ~ sj —


